
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 25.10.2018  
 
Terje Søviknes (Frp) sette fram slikt alternativt forslag: 
 

Alternativ: 
 
«Fylkeskommunen vidarefører servicelinjene i Bergen etter utløp av inneverande kontrakt i juni 
2020.» 
 

Røysting 
Søviknes sitt forslag fekk 2 røyster (Frp) og fall. 
Innstillinga fekk 13 røyster (A, Sp, Krf, Sv, V og H) og vart vedteken. 
 
Vedtak 
 
Fylkeskommunen vil ikkje vidareføre servicelinjene i Bergen etter utløp av inneverande kontrakt i juni 2020. 
 
Det skal gjennomførast ei utgreiing av framtidig behov og moglege løysingar for denne brukargruppa. 
Bergen kommune skal involverast i arbeidet. 
 


